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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

De herfst is in volle gang. Roosendaal kleurt mooi in vele tinten rood, geel en bruin. Herfst betekent 
ook veel vallend blad. Om onze inwoners te helpen met de afvoer van blad staan er op diverse 
plaatsen in onze gemeente bladkorven. Bakken waarin inwoners van Roosendaal gevallen blad kwijt 
kunnen. Dit voorkomt het (te) snel vol raken van de groene GFTE-bakken en zorgt er tevens voor dat 
het blad in wijken eenvoudig weer op te ruimen is door de gemeente, omdat het centraal verzameld 
wordt.

In deze tijd wordt er ook veel gesnoeid. Ook iets waardoor de groene GFTE-bakken gauw vol raken. 
Inleveren bij het grondstoffencentrum kan ook, maar daar is het regelmatig druk en we willen 
bovendien in deze corona-tijd verplaatsingen proberen te minimaliseren. De VLP wil zich overigens 
niet alleen richten op dit jaar, maar kijkt ook vooruit naar volgende jaren, waarin hopelijk geen corona-
restricties meer noodzakelijk zullen zijn.

De VLP vraagt zich af of de bladkorven of andere korven ook gebruikt kunnen worden voor 
snoeiafval. Dit voorkomt extra wachtenden bij het grondstoffencentrum en voorkomt mogelijk ook dat 
snoeiafval thuis bij het restafval in de grijze containers verdwijnt.

De VLP heeft de volgende vragen voor de wethouder:

1. Wat vindt u van het in (extra) korven in de openbare ruimte inzamelen van snoeiafval?

2. Is de wethouder het met de VLP eens dat snoeiafval-korven tot minder drukte bij het 
grondstoffencentrum kunnen leiden? Graag een toelichting.

3. Is de wethouder het met de VLP eens dat snoeiafval-korven tot een betere scheiding en 
daarmee minder restafval kunnen leiden? Graag een toelichting.

4. Kunnen de bladkorven ook beschikbaar worden gesteld voor snoeiafval van onze inwoners? 
Graag een toelichting.

5. Of kunnen extra korven beschikbaar worden gesteld voor snoeiafval? Graag een toelichting.

De VLP hoort graag de antwoorden van de wethouder, alsmede diens mening.

Namens de VLP,

Alex Raggers

Evelien van de Star- Deijkers

 



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Dat is een erg dure maatregel om een klein deel van de inwoners tegemoet te komen. Voor 
een goede spreiding over de gemeente zouden er vele tientallen grote bakken moeten worden 
geplaatst. Zowel in het najaar, in de winter en in het voorjaar wordt er gesnoeid. Dit betekend 
dat die korven vele maanden in het openbaar gebied staan. De bladkorven staan er alleen in 
de bladval periode, half oktober tot begin december.

2. Op het grondstoffencentrum is drukte op dit moment geen probleem. Op zaterdag is het altijd 
wat drukker, maar dit is normaal en wordt niet specifiek veroorzaakt door mensen die 
snoeiafval brengen.

3. Nee, er zijn voldoende mogelijkheden om snoeiafval aan te bieden. De GFTE bak kan hiervoor 
worden gebruikt, het kan onbeperkt gratis worden aangeleverd bij het grondstoffencentrum en 
het wordt aan huis opgehaald door Saver. Die laatste optie kost €15 voor maximaal 1m3 of €20 
voor maximaal 2m3.

4. Nee, dit is niet handig met de bestaande korven. Snoeiafval komt vast te zitten in de openingen 
van de korf. Hierdoor is deze niet meer met een kraan leeg te maken en moet dit handmatig 
gebeuren. Dit is erg tijdrovend, en dus kostbaar.

5. Nee, dit is niet mogelijk, zie het antwoord op vraag 4. Ook is er in de berekening van de 
afvalstoffenheffing geen rekening gehouden met dit soort werkzaamheden.

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Wethouder drs. C.F.G.R. (Klaar) Koenraad


